
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  13 lipca 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: badań w rejonie Kombinatu w Nowej Hucie 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z wnioskiem o udostępnienie wszelkich posiadanych przez Gminę Miejską 
Kraków wyników badań środowiskowych (głównie gleb i gruntów oraz wód 
podziemnych) w rejonie Kombinatu w Nowej Hucie, w tym terenów przejmowanych 
przez GMK i działające w jej imieniu podmioty. Nadmienię, iż wystąpiłem kilka lat temu 
do spółki Kraków Nowa Huta Przyszłości z wnioskiem w trybie dostępu do informacji 
publicznej o przekazanie wszystkich wyników badań i analiz, które zlecała lub ma w 
posiadaniu lub też były wykonywane przez inne podmioty i spółki z nią związane, w tym 
w szczególności takie w których jest wspólnikiem bądź udziałowcem. Głównym celem 
uzyskania dostępu do w/w danych jest potrzeba przeprowadzenia wiarygodnej 
diagnozy środowiska terenów, którymi zarządza i na których prowadzi procesy 
inwestycyjne. Do tej pory nie uzyskałem tych dokumentów, pomimo korzystnego 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie. 
 
Liczę, iż działalność Gminy Miejskiej Kraków w zakresie terenów w rejonie Kombinatu 
będzie transparentna i mająca na względzie potrzebę zapewnienia bezpieczeństwa dla 
mieszkańców, pracowników i użytkowników, dlatego proszę o dostęp i kopię wszelkich 
dokumentów określających stan środowiska na tym obszarze. 
 
  
     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


